



**KENYATAAN SEBUTHARGA
PERBADANAN MUZIUM MELAKA
27 November 2018**

Tawaran adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor Bumiputera yang berdaftar dengan :

- i) Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) dan
- ii) Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan (CIDB) serta yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja seperti berikut:

TAJUK PROJEK	PENDAFTARAN CIDB			BAYARAN DOKUMEN SEBUTHARGA (RM)	TEMPOH PEMBELIAN S/HARGA	TARIKH TUTUP SEBUTHARGA
	GRED	KATEGORI	PENGKHUSUSAN			
SEBUTHARGA BAGI KERJA-KERJA PENYELENGGARAAN ALAT PENGHAWA DINGIN DI SEMUA PREMIS DI BAWAH PERBADANAN MUZIUM MELAKA BAGI TAHUN 2019 PMM/SH-BA/UPP (A/COND 2019)	GI	ME	M01	RM 30.00 dalam bentuk Wang Kiriman Pos (Money Order) atau Bank Draf atas nama "PERBADANAN MUZIUM MELAKA" yang tidak akan dikembalikan semula	3 Dis 2018 Hingga 7 Dis 2018	10 Dis 2018 pada atau sebelum jam 12 tengahari

LAWATAN TAPAK

Penyebutharga yang ingin menyertai tawaran ini adalah **Diwajibkan Hadir** dalam **Lawatan Tapak** yang akan diadakan seperti berikut:

Tarikh	Masa	Tempat	Tel/Fax
3 Disember 2018 Isnin	10.00 pg	PERKARANGAN BANGUNAN ANNEX d/a BELAKANG MUZIUM DUNIA MELAYU DUNIA ISLAM	Tel : 06-2826526/2812886 Fax : 06-2826745

Hanya Nama-Nama yang Ada Di **Sijil CIDB Sahaja** Dibenarkan Hadir untuk menyertai tawaran ini, Perbelanjaan adalah tanggungjawab penyebutharga sendiri.

Dokumen sebutharga boleh diperolehi dari Perbadanan Muzium Melaka, Kompleks Warisan Melaka, Jalan Kota, 75000 Melaka pada waktu pejabat mulai **3 Disember 2018 sehingga 7 Disember 2018**. Dokumen tawaran tidak akan dijual selepas tempoh tersebut.

Dokumen tawaran akan dikeluarkan kepada wakil kontraktor yang bertauliah sahaja. Untuk maksud ini, wakil-wakil kontraktor hendaklah mengemukakan perkara-perkara berikut:

- i. Sijil asal pendaftaran dengan Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) dan salinannya. Hanya Nama-Nama yang Ada Di **Sijil CIDB Sahaja** Yang Akan Layak Mengambil Dokumen Sebutharga
- ii. Surat Kebenaran Mengambil Dokumen Sebutharga
Jika kontraktor menghantar wakil untuk mengambil sebutharga bagi pihaknya, wakil tersebut hendaklah membawa bersama **Surat Perwakilan Yang Asal**. Perwakilan yang tidak menggunakan surat asal **TIDAK AKAN DILAYAN**.
- iii. Perakuan pendaftaran asal atau kad perakuan permohonan Pendaftaran Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan (CIDB) dan salinannya. Surat kebenaran khas dari PKK perlu disertakan bagi kontraktor yang tidak mempunyai sub kepala seperti di atas.

Tawaran ditutup pada **10 Disember 2018**. Dokumen tawaran hendaklah dimasukkan ke dalam **Peti Tawaran Sebutharga di pejabat PERZIM pada atau sebelum jam 12.00 tengahari**.